
Protokół Nr 13/2016 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 maja 2016 r. 
 
 W posiedzeniu uczestniczyli Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta –                     
p. Lech Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński i p. Janusz Kwiatek oraz 
Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Kierownik 
Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska, 
Geodeta Powiatowy – p. Iwona Urbanowicz.  Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący 
Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki.  
 
Porządek obrad:  
I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Analiza arkuszy organizacji placówek oświatowych i podjęcie uchwał. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 
II. Wydział finansowy: 

1. Rozpatrzenie wniosków finansowych. 
III. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Decyzja Burmistrza Nidzicy o zatwierdzeniu projektu podziału nieruchomości, wskutek 
którego powiat nabywa grunty pod drogę powiatową w obrębie Jabłonka. 

2. Zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o zgromadzonym materiale w sprawie zatwierdzenia 
podziału nieruchomości położonej w obrębie Piątki, wskutek którego powiat nabywa 
grunty na poszerzenie drogi powiatowej. 

 
Ad. I.1. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że arkusze placówek najpierw analizował Wydział 
Oświaty, potem Starostowie, a potem Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie. Zakładają najbardziej pesymistyczną 
wersję, najmniejszą liczbę oddziałów. Teraz przygotowana jest wersja, którą można zatwierdzić 
warunkowo. 
p. Robert Radzymiński zapytał, ilu jest absolwentów gimnazjów. 
p. Jolanta Tymińska podała, że w ubiegłym roku było 395, a w tym roku ma być 366.  
 
Następnie p. Jolanta Tymińska omówiła arkusze organizacji placówek: 
- Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Podkreśliła, że planowany 
jest nabór do dwóch klas liceum po 30 osób, 1 klasy technikum budowlanego – 24 osoby, klasy 
technikum ekonomicznego – 30 osób oraz zasadniczej szkoły zawodowej – 27 osób. Nie ma 
ujętego technikum samochodowego, ale nabór będzie prowadzony, jeśli będą chętni.  
Ponadto dwóch nauczycieli odchodzi na emeryturę, a ich godziny przejmują pracujący 
nauczyciele, posiadający uprawnienia na nauki przedmiotu. Nie planuje się zatrudnienia nowych 
nauczycieli na ich miejsce. Nadgodziny pozwolą na uzyskanie średniego wynagrodzenia przez 
nauczycieli. W przypadku pedagoga jest ograniczenie zatrudnienia do pół etatu, 5 nauczycieli 
uzupełnia etaty godzinami w internacie. Planuje się zatrudnienie nauczyciela chemii. Ponadto 
dwóch nauczycieli jest zwolnionych z nauczania – p. ……………… i p. …………………. - z 
tytułu sprawowania funkcji. Ogólnie budżet jednostki planowany jest niższy, niż w roku 
poprzednim; 
- Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. Zaznaczyła, że dyrektor wnioskuje o 
zwolnienie go z pensum (5 godzin) ze względu na realizowaną inwestycję szkolną oraz 
sprawowanie funkcji lidera w Erasmusie. Jest także prośba o zatrudnienie na niepełne etaty 
dwóch osób, które mają uprawnienia emerytalne. Związane jest to z przygotowaniem uczniów do 
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egzaminu maturalnego.  Ponadto proponowana jest zmiana warunków zatrudnienia w stosunku 
do o dwóch nauczycieli ( j. angielskiego i W-F) oraz prośba o 2 dodatkowe godziny dla 
wicedyrektora – z myślą o klasach kończących naukę. Planuje się następujący nabór: 
- jednak klasa gimnazjum- 26 osób, 
- trzy klasy liceum- po 26 osób, 
Większa ilość nadgodzin występuje tylko u nauczyciel: biologii, który realizuje także wychowanie 
do życia w  rodzinie, 1 nadgodzina dla nauczyciela W-F, 3 nadgodziny u nauczyciela matematyki. 
Reszta kadry ma po 18 godzin. 
- Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. Arkusz powstał na podstawie arkuszy 
organizacji ZSZiO, ZSRiO oraz SOS-W. W jednostce są trzy ograniczenia zatrudnienia, 
wynikające z braku uprawnień do prowadzenia kursów. Dyrektor ma 3 godziny pensum, a 
wicedyrektor – 7. 
- Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego. Nabór planowany jest do: jednej klasy 
szkoły podstawowej i jednej klasy szkoły zawodowej. 
Jedna osoba odchodzi na emeryturę, jednak zatrudnienia się nie zwiększa.  Pensum dyrektora 
wynosi 6 godzin. W przypadku wicedyrektora jest wniosek o zwiększenie pensum o 4 godziny, 
ponieważ tylko ona jedna w szkole posiada uprawnienia do chemii, biologii, fizyki i prowadzenia 
biblioteki. 
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Arkusz organizacji placówki sporządzony jest bez 
nadgodzin. Występuje wakat na stanowisku dyrektora.  
- Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. Nabór planowany jest do 
jednej klasy gimnazjum. Dyrektor wnioskuje o obniżenie pensum o 1 godzinę dla siebie. Nastąpi 
zmiana u zatrudnionych nauczycieli: j. polskiego, matematyki, przedmiotów zawodowych, religii i 
geografii. Jeden nauczyciel odchodzi na emeryturę, a jeden przebywa na długotrwałym 
zwolnieniu lekarskim. Część nauczycieli uzupełnia etat godzinami w internacie. Nauczyciel 
matematyki przechodzi do internatu, ma 4 godziny informatyki. Jest 1 wakat – nauczyciel 
matematyki ( ½ etatu).  
 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie miał uwagę odnośnie arkusza 
ZSO- odnośnie ograniczenia etatu nauczycielki W-F. Dyrektor szkoły odparł, że ceni wyżej 
wszystkich innych nauczycieli. 

Natomiast w przypadku ZSZiO Przewodniczący komisji miał uwagę odnośnie wyższych 
godzin netto. Uzasadnieniem tej sytuacji jest odejście na emeryturę 2 nauczycieli i nie zatrudnianie 
nowych. Jest to zabieg oszczędnościowy. Jeśli okaże się, że nabór będzie większy, to nie będzie 
problemów. 

p. Jolanta Tymińska dodała, że w tym przypadku nie grozi szkole sytuacja, że nauczyciele 
nie osiągną średniego wynagrodzenia.  

p. Janusz Kwiatek wyraził nadzieję, że dyrektorzy pracują nad promocją szkół.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że coraz więcej nauczycieli utożsamia się z 

problemami szkoły. Wspólne działania dają lepsze efekty.  
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że nauczyciele włączyli się w organizację 

Jagarzewiady. Propagują ją wszędzie, gdzie tylko możliwe.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że prezentacje szkół robią wrażenie. Angażują 

się w nie również uczniowie, wyrażają swoje opinie. Podsumowując arkusze organizacji szkół 
Starosta stwierdził, że nie burzą one budżetu powiatu. Dyrektorzy proszeni byli o analizę 
kosztów już na tym etapie. Jeśli będzie więcej uczniów, to nie będzie ograniczeń etatów. W maju 
dyrektorzy muszą w ten sposób podchodzić do arkuszy. W sierpniu bowiem już zamykają się te 
możliwości. 
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p. Robert Radzymiński zauważył, że coraz częściej młodzież patrzy pod kątem tego, jakie 
są dostępne obiekty w miejscowości, czy jest wi-fi otwarte. To też ma częściowo znaczenie przy 
wyborze szkoły.  

Zarząd nie miał uwag odnośnie projektów organizacji placówek oświatowych i 
jednogłośnie zatwierdził warunkowo arkusze organizacji podejmując następujące uchwały: 

- Nr 137/2016 w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy, 

- Nr 138/2016 w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Nidzicy, 

- Nr 139/2016 w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji Centrum Kształcenia 
Praktycznego w Nidzicy, 

- Nr 140/2016 w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Nidzicy, 

- Nr 141/2016 w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Nidzicy, 

- Nr 142/2016 w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

Uchwały powyższe stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. I. 2. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia aneksu do arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. Dyrektor proponuje 
zmniejszenie z 13 do 7 godzin opieki w internacie dla p. ……………………., ze względu na 
mniejszą ilość wychowanków. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 143/2016 w sprawie 
zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. II. 1. 
p. Renata Mróz przedstawiła informację Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy 

dotyczącą zmian w planie wydatków w 2016 r. w § 4300. Dokonano zmniejszenia w zadaniu 
„zimowe utrzymanie dróg” o kwotę 22.530 zł. Środki te przesunięto na zadania: wynajem 
pozostałego sprzętu w kwocie 13.530 zł oraz na bieżące utrzymanie dróg i ulic  w kwocie 9.000 
zł. Dyrektor decyzje te motywuje złym, stanem technicznym poboczy w ciągu drogi powiatowej 
Szkotowo –Rogóż –Kozłówko –Zakrzewo - Sarnowo- Działdowo w m. Kozłówko. Zachodzi 
tam pilna potrzeba ułożenia ścieku na długości 65mb w celu odprowadzenia wód opadowych. 
Ponadto Dyrektor wskazuje potrzebę uporządkowania pasa drogowego przy drodze powiatowej 
Nr 1530N Januszkowo –Frąknowo – Wietrzychowo  na odcinku Januszkowo- Frąknowo. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
Następnie p. Renata Mróz przedstawiła prośbę ……………………………. w Warszawie 

o umorzenie odsetek od użytkowania wieczystego gruntów Skarbu Państwa za 2012 rok.  
p. Renata Mróz przedstawiła wysokość zadłużenia firmy i poinformowała, że decyzje 

odnośnie należności do wysokości 40.000 zł leżą w gestii Zarządu. Dodała, że aktualnie 
Komornik Sądowy prowadzi postępowanie egzekucyjne za niezapłacone należności z tytułu 
użytkowania wieczystego gruntów Skarbu Państwa za 2012 r. do tej pory wyegzekwowana przez 
komornika należność została zaliczona na poczet odsetek i przekazana do Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie, zgodnie z obowiązującymi przepisami. Uważa, że w tej 
sytuacji nie ma możliwości umorzenia odsetek. 

Wobec powyższej sytuacji Zarząd Powiatu jednogłośnie negatywnie ustosunkował 
się do prośby …………………………. 
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Ad. III.1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła decyzję Burmistrza Nidzicy o podziale nieruchomości 

w obrębie Jabłonka, w wyniku którego powiat z mocy prawa nabędzie grunt o pow. 185 m2 pod 
drogę powiatową. Właścicielem gruntu jest Gmina Nidzica.  

Zarząd Powiatu stwierdził, że nie będzie się odwoływał od wyżej przedstawionej decyzji. 
 
Ad. III.2. 
Następnie p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że zebrano materiał dowodowy do 

wydania decyzji o podziale nieruchomości w Piątkach. W wyniku tego postępowania powiat 
nabędzie na mocy prawa grunt o pow. 240 m2 na poszerzenie drogi powiatowej. Nieruchomość 
jest własnością osoby fizycznej. Środki na ewentualne odszkodowanie zabezpieczone są w 
budżecie powiatu. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu.  
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:      Przewodniczący Zarządu 

/ - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 
Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 
 Członek Zarządu 
 / - / Robert Radzymiński 
 Członek Zarządu 
 / - / Janusz Kwiatek 
 
 
 


